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Minnesanteckningar från kommunala tillgänglighetsrådet

Tid: 8 Maj 2024, kl. 09.30 – 12.00

Plats: Havet, Funkishuset

Närvarande föreningar och organisationer

PRO Gusum Ringarum - Kerstin Johansson
PRO Gryt Valdemarsvik - Stina Nyberg
PRO Ringarum Gusum – Anita Johansson
PRO Ringarum Gusum – Anna-Lisa Larsson
Reumatikerföreningen Valdemarsvik - Håkan Sköldkvist
SKPF pensionärerna 36 – Ingrid Klasson
PRO Gryt och Valdemarsvik – Jan Wendin

Närvarande politiker och tjänstemän

Per Hanö (SD) ordförande
Nhela Ali (S)
Maria Frisäter, socialchef
Kristina Hörnqvist, arbetsledare gatukontoret
Jasmina Kovacevic, sekreterare

Punkt 1: Information från politiken

Ordförande Per Hanö redovisar för åtgärdsprogrammet avseende 

beredskaps- och krishantering 2024–2027 som presenterades under 

kommunfullmäktiges sammanträde 2024-04-08. 

Beredskapssamordnaren kunde inte närvara men bjuds in till nästa 

sammanträde för att presentera åtgärdsprogrammet på en mer 

detaljerad nivå.

Vidare informerar ordförande om det pågående budgetarbetet och en ny 

renhållningstaxa.

Punkt 2: Information från sektor stöd- och omsorg

Socialchef Maria Frisäter informerar. Det är fullbelagt på 

korttidsavdelningen och bakomliggande orsaker till detta har nu tagits 

fram. Brukare på korttidsavdelningen har tidigare haft möjligheten att 

tacka nej när de blivit erbjudna tom plats på SÄBO och bott kvar på 

korttidsavdelningen i väntan på att flytta till önskat boende. För att 
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effektivisera inflyttningsprocessen till SÄBO får brukare inte längre tacka 

nej till en tom plats utan man får ta den plats kommunen kan erbjuda. 

Brukare får sedan ställa sig i en intern kö för flytt för att kunna flytta till 

önskat boende.

Vidare informerar socialchef Maria Frisäter om det framtida införandet av

digitala lösningar så som läkemedelsrobotar inom äldrevården. Med 

hjälp av läkemedelsrobotar ökar graden av självständighet för brukarna 

och hade underlättat för planering inom hemtjänst.

Tillgänglighetsrådet får även information om problem med 

kommunicering som skett kring vissa delar gällande det nya boendet 

Kyrkvägen 4. Lägenheterna på Kyrkvägen 4 ses som vilka 

hyreslägenheter som helst och varje hyresgäst/brukare får ordna med tv 

och bredband själv.

Hyrorna på Kyrkvägen 4 har även ifrågasatts då de är högre än vid 

andra boenden i kommunen. Socialchef informerar om att standarden på

Kyrkvägen 4 är högre än på de andra boendena och hyrorna återspeglar

detta. Alla ska ha råd med att bo på Kyrkvägen 4 och det går att söka 

bostadstillägg. 

Lokalen för aktiviteter på Kyrkvägen 4 fick rivas upp och göras om på 

grund av impregnerade syllar som avgett en viss lukt i och med 

ombyggnationen. Detta är åtgärdat och lokalen ska nu kunna användas. 

Utemiljön har även fått göras om och det finns en del små saker som 

behöver fixas exempelvis rullgardiner som inte är uppsatta ännu.

Frågor och synpunkter:

Kerstin Johansson – PRO Ringarum & Gusum undrar varför det är ett 

mottagningskök och inte tillagningskök som det var tänkt från början?

Svar: Ordförande svarar med att ett tillagningskök kräver att en kock är 

på plats och även personal som kan vikariera vid sjukdom och semester,

på grund av den ekonomiska situationen vi befinner oss i prioriteras 

detta bort och köket kommer i stället att bli ett mottagningskök.

Gunilla Strid Beckman – PRO Gryt och Valdemarsvik uttrycker att 

lägenheterna är fina och att boendet i sin helhet är trevlig.

Gunilla Strid Beckman – PRO Gryt och Valdemarsvik ställer frågan om 

det öppnats ett privat HVB hem i kommunen
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Svar: Socialchef Maria Frisäter svarar med att det idag inte finns något 

HVB hem i Valdemarsvik. 

Nhela Ali (S) och Jan Wendin – PRO Gryt och Valdemarsvik ställde 

frågor om trådlöst nätverk på Kyrkvägen 4, se svar i tillhörande bilaga.

Punkt 3: Information från service och samhällsbyggnad

Arbetsledare för Gatu- och fastighetskontoret Kristina Hörnqvist 

informerar om:

 Kommunen har fått ett regeringsbeslut om att vi är en egen 

väghållningsmyndighet i Valdemarsvik, vilket behövs för att ha full 

rådighet över allmänna gator och vägar. 

 Gång- och cykelvägen på Norrgatan är klar.

 Vägstationen i Ringarum är under försäljning

 Ängvägen 7, gamla familjecentralen ligger ute i försäljning.

 Kajprojektet fortgår, planerat slutdatum är 14 juni.

 Byggnationen av nytt LSS-boende fortgår och är tänkt ska bli klart i

december månad 2024.

 Efterarbeten vid Kyrkvägen 4 som ska vara klart i slutet av maj. Det

pågår o nuläget markarbete som inte kunde utföras i vintras.

 Sommarblommor som kommer i slutet av maj.

Under sammanträdet diskuteras för- och nackdelar med om det skulle 

införas betalning för att använda kommunens offentliga toaletter. Det 

hade motverkat att folk fritt fram kan komma och stöka ner samt 

vandalisera. 

Jan Wendin – PRO Gryt och Valdemarsvik undrar om beslut har tagits 

gällande föreningsbidragen. Föreningarna har inte fått något besked och 

det är viktigt att veta för vår verksamhet att veta ifall vi får något bidrag 

överhuvudtaget.

Svar: Ordförande svarar med att detta ärende kommer upp på nästa 

kommunstyrelse. 

Jan Wendin PRO Gryt och Valdemarsvik undrar vidare om någonting 

mer skett gällande vindkraftsfrågan.  

Svar: Nej, det finns inget ärende kring detta ännu.
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Punkt 4: Presentation av förening - Ingrid Klasson SKPF 

pensionärerna 36

Representant i det kommunala tillgänglighetsrådet Ingrid Klasson 

redovisar för SKPF pensionärerna 36 som är öppet för alla som har 

någon form av pension, oavsett yrkesbakgrund. Föreningen är 

kvinnodominerad. SKPF arbetar för att äldre ska inkluderas samt kunna 

leva ett värdigt liv i ekonomisk och social trygghet med den omvårdnad 

och sjukvård som behövs, med god tillgänglighet. Det pågår ett aktivt 

arbete mot ålderism som innebär diskriminering och generalisering av 

äldre i samhället. Många andra pensionärsförbund arbetar mot liknande 

mål och SKPF pensionärerna 36 samarbetar i olika projekt med dessa.

Det är medlemsmöte varje månad och anslutningen är god. Ett häfte 

med aktiviteter och kontaktuppgifter skickas ut varje år till varje medlem, 

på så sätt får medlemmarna lite framförhållning. Medlemsavgift är en 

årlig summa på 200 kronor.

Nästa möte

2024-09-04

Antecknat av:

Jasmina Kovacevic

Sekreterare




